

Announcements

1. We welcome everyone at this Live Streaming Church "Gathering", and especially welcome those who are new. We pray that you will experience the hope, faith & love of Jesus Christ. Please use our online welcome form to fill in your information and any prayer requests. We will be happy to get you connected and supported. Here is the link, <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. **Covid - 19** - The Church Council w/ guidance from the Community Health and Contingency Planning Committee (CHCPC) have decided to continue meeting virtually as a Church through the end of the year, 2021. As the pandemic situation eases and is recommended by CHCPC, the Church Council is preparing for a staged reopening of the Church for in-person services.
3. **Youth 30 Hour Famine Fundraising Project** - Our Youth Group is raising funds through the end of April for the Samaritan's Purse "Greta House and Academy," which provides a Christian home and school for orphaned and vulnerable children in Haiti. Prayerfully consider giving online to help with this project. You can go directly to the Samaritan's Purse website at www.samaritanspurse.org to donate to the "Greta House and Academy." If you donate online, please let Pastor Jerry know so that he can add your donation to the 2021 Youth Group goal of \$1500. Praise the Lord that \$575 has already been donated.
4. **It is the right time to provide some maintenance and loving care for the yard of our church.** We welcome brothers and sisters to help with this project. If you are willing to help, please email Deacon Kurt Leung (kurtpik@gmail.com). Thank you for your help and participation.

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

1. Children's Ministry currently offer online Zoom classes. The purpose is to draw our children to the Lord Jesus Christ, especially during the coronavirus pandemic. The Children's Ministry Committee members are: Sunday Worship/School - Kaili Sawyer; Friday Program; Mike Liu; Special Programs: Mo-Yuen Chow. If you have any questions or want to volunteer, please email to children.rccc@gmail.com or contact them individually.

Programs: I. Sunday worship: (1) K-Grade 2; (2) Grades 3-5; 11:00 am— 11:40 am
II. Friday program: (1) K-Grade 2; (2) Grades 3-5; 7:00 pm -7:30 pm

Both programs adopt Lifeway "worship for life" course material, which includes worship songs, bible stories, life points & mini series acted by children (a big hit with current enrolled children). Each lesson has a main point for children to learn, everything in the lesson is centered on this main point. Teachers lead discussion also focus on this main point.

Registration: Please follow the link below and complete an online form soon. <https://www.raleighccc.org/main/children-program-registration2020-21/>

Teachers will send lesson summary and reminders to registered parents, so parents can communicate with teachers and help their children by reinforcing the lesson.

Youth Announcements

1. **Friday Youth Group Online** – Join us for Youth Group on this Friday, April 9, at 7:30 p.m. through Zoom. Our topic will be "All Lives are Important to Jesus - The Value of Human Life."
2. **Pray for More Youth Co-Workers** – Pray for the Lord to bless us with the additional Friday Youth Counselors, Youth Sunday School Teachers, and Disciplemakers needed in our Youth Ministry. If interested in serving, contact Pastor Jerry at jmillerrc3@yahoo.com.
3. **Youth QT Plan - 21 Days of Seeking Him - March 23-April 12** – 21 Days of Seeking Him is a devotional guide to help you to understand the importance of fasting and getting closer to Jesus. Whether you are fasting from food, social media, sugar or something else, this plan will help you to reflect and tune into God's voice. Take time to disconnect from the world in order to connect with God! Contact Pastor Jerry for details to join this 21 day plan.
4. **Youth Sunday School Online** – Join us for Youth Sunday School and a great time of fellowship and Bible Study every Sunday at 9:00 a.m. through Zoom.
5. **Wednesday Youth Prayer and Discipleship** – Join us each week for Discipleship, sharing and prayer from 7:00-7:40 p.m. through Zoom.

Upcoming Sermon

4/11

Pastor Rob

報告與代禱

1. 我們歡迎每個人參加線上直播“聚會”，特別是第一次參與的人。希望您能感受到耶穌基督的希望，信仰和愛。歡迎使用我們的線上表格填寫有關您的資料和任何需要代禱的事項。我們會與您聯繫並支持您。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 教會會議根據社區衛生和應急計劃委員會提議，決定將持續直播主日崇拜與線上聚會直到 2021 年年底，並將視疫情緩和情況，分階段重新開放實體聚會。有關最新信息，請參見 <https://www.raleighccc.org/main/covid-19-announcement/>。
3. 青少年饑饉 30—我們的青少年募款幫助 Samaritan's Purse 位於 Haiti 的“Greta Home and Academy”—其宗旨是為孤兒和弱勢兒童提供一個基督教的家庭和環境，募款持續到 4 月底。您可以直接至 Samaritan's Purse 的網站捐款給“Greta Home and Academy”。如果您是線上捐款，請告知 Jerry 牧師，以便他可以將您的捐款加到 2021 年青少年饑饉 30 的目標 \$1500。感謝主！我們已經收到 \$575 的捐款。請至 Samaritan's Purse 的網站 www.samaritanaspurse.org，那裡有更多信息，鼓勵人的視頻。
4. 現在是為教堂的庭院提供維護的最佳時候。歡迎兄弟姐妹一起參與這項手工，如果您願意幫忙，請電郵與梁國生執事 (kurtpik@gmail.com) 聯絡。感謝您的幫忙和參與。
5. 關懷與代禱：
 - 1) 請為最近來到本教會的新朋友孫逸一家人在主前提名代禱，求主幫助他們很快能夠融入這個屬靈的大家庭，進入團契和教會的生活。

兒童事工報告

1. 兒童部目前提供線上 Zoom 的課程。目的是將孩童們帶到主耶穌基督面前——特別是在疫情期間。兒童事工委員會成員有：兒童主日學/崇拜 - 王凱利；星期五兒童事工 - 劉寅巖；特別節目 - 周武元。如果您有任何疑問或願意幫忙，請發送電子郵件至 children.rccc@gmail.com 或與他們個別聯繫。

課程如下：

I 主日崇拜：(1) K-Grade 2；(2) 3-5 年級；上午 11:00 - 11:40

II 星期五聚會：(1) K-Grade 2；(2) 3-5 年級；晚上 7:00 pm - 7:30 pm
這兩個課程都將採用 Lifeway 的“生命崇拜”數位教材。Lifeway 課程包括兒童唱詩讚美、聖經故事、生活要點和兒童表演的迷你劇集（目前在學的兒童都非常喜歡）。每節課都提供兒童有一個學習的要點，課程中所有內容也都圍繞著這個要點。老師主導的討論也會著重於這一要點。

註冊：請點擊下面的鏈接並儘快填寫線上的表格。 <https://www.raleighccc.org/main/children-program-registration-2020-21/>

老師會向註冊的家長發送課程摘要和提醒，以便家長可以與老師進行交流，並通過加強課程來幫助孩子。

青少年事工報告

1. 青少年團契星期五線上聚會—請參加 4 月 9 日星期五晚上 7:30 青少年團契 Zoom 上的聚會。我們的主題是“所有生命對耶穌都很重要—人類生命的價值”
2. 為能有更多的同工禱告—求主賜給我們更多的星期五青少年輔導員、青少年主日學老師和負責門徒訓練的人。如果您對青少年事工有負擔，請發電郵至 jmillerrc3@yahoo.com 與 Jerry 牧師聯繫。
3. 青少年靈修計劃—尋求祂的 21 天—3 月 24 日至 4 月 12 日—“尋求祂的 21 天”是一本靈修的指南，可以幫助我們了解禁食和親近耶穌的重要性。無論你「禁」的是食物、社交媒體、糖或其他東西，此靈修計劃都將幫助您反映並聽到神的聲音。花點時間與世隔離來親近神！請聯繫 Jerry 牧師有關如何加入這 21 天的靈修計劃。
4. 線上青少年主日學—歡迎參加我們每個星期天上午 9:00 經 Zoom 的青少年主日學和團契時間並一起查考聖經。
5. 週三青少年線上禱告會和門徒訓練—歡迎參加我們每週三晚上 7:00-7:40 經由 Zoom 舉行的門徒訓練、禱告會和分享。

下週主日(4/11/2021)服事人員

	華語堂	粵語堂		華語堂	粵語堂
證道	陳煌輝傳道	丁少文傳道	主席	江正璋	陳嘉莉
崇拜頌詩	林蓬蓬	信心小組	司琴	周奕婷	Kyle Chan
AV 同工:	劉棟華, 李順從, 曹恩慈, 李俊洲	姜子榮, 黎笑卿			